
 1 

PROTOKÓŁ Nr X/2019 
 

z obrad X Sesji Rady Gminy Wróblew 
z dnia 15 listopada 2019r. 

 

Obrady rozpoczęto 15 listopada 2019 o godz. 11:30, a zakończono o godz. 13:02 tego 
samego dnia. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 14 radnych. 
 
Obecni: 
1. Kamila Banasiak 

2. Roman Banaś 
3. Andrzej Dawid 

4. Jarosław Janiak (spóźnienie 15 minut) 

5. Krystyna Kędzia 
6. Anna Kulczyńska 

7. Karolina Kulesza 

8. Piotr Łuczak  
9. Tomasz Łukasiewicz 

10. Grzegorz Musiał 
11. Dariusz Owczarek 
12. Aleksander Pawlik 
13. Małgorzata Przybylska 
14. Jolanta Wojtysiak 

 
Nieobecni: 
1. Sylwester Tomczyk 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokółu). 
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Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie gminy Wróblew na 2019 rok, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wróblew na lata 2019-2024, 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

e) ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych 

z terenu gminy Wróblew za udział w działaniach ratowniczych i szkoleniach 

pożarniczych, 

f) uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 

Gminy Wróblew na lata 2020-2024, 

g) aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wróblew”, 

h) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

4. Interpelacje i wnioski radnych. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 
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Ad.1. 

Otwarcie sesji. 
 

Obrady X Sesji Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Pan Andrzej Dawid. 
Powitał radnych, sołtysów, kierownictwo Urzędu Gminy oraz zaproszonych gości. 

Na podstawie elektronicznego sprawdzenia obecności, stwierdził że w sesji uczestniczy 
13 radnych, co stanowi niezbędne quorum do prowadzenia obrad i podejmowania 
prawomocnych uchwał.  
 

Zapytał, czy są uwagi do zaproponowanego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad? 

Nie zgłoszono. 
Rada Gminy będzie obradowała według otrzymanego porządku obrad. 
 
Ad. 2. 
Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
Wójt Gminy 

- poinformował o: 
• pracach gospodarczych wykonanych w terenie przez pracowników 

gospodarczych Urzędu Gminy Wróblew, 
• ważniejszych spotkaniach, wydarzeniach z okresu międzysesyjnego, 

przedstawiając informację z bieżącej działalności Wójta i Urzędu Gminy: 
❖ 22,24,30.10. – ślubowania klas pierwszych w szkołach podstawowych: 

w Słomkowie Mokrym, Wróblewie i Charłupi Wielkiej, 
❖ 21.10. – spotkanie Związku Emerytów i Rencistów z terenu gm. Wróblew, 
❖ 23.10 – spotkanie z Prezesem Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Kaliszu ws. 

omówienia niuansów dot. odbioru odpadów m.in. odbioru popiołu. 
❖ 24.10. – odbiór inwestycji termomodernizacji budynku szkoły we Wróblewie, 
❖ 11.11. – Obchody Święta Niepodległości, 
❖ 12.11. – posiedzenie Komitetu Monitorującego RPO WŁ, 
❖ 14.11. – rozprawa w sądzie dot. niewypłacenia przez wykonawcę inwestycji – 

budowa sali gimnastycznej w Charłupi Wielkiej - pieniędzy podwykonawcy. 
❖ 13.11. – wizyta rodziców dzieci z Kościerzyna ws. zmiany godzin odwozu uczniów 

ze Szkoły Podstawowej w Charłupi Wielkiej – obecnie trwają rozmowy z PKS 
Sieradz, oczekujemy na odpowiedź. 

❖ ku końcowi dobiegają prace przy nowo wybudowanym ośrodku zdrowia 
we Wróblewie, 

❖ Wykonawca zrealizował prace w ramach zadania „Usunięcie i unieszkodliwienie 
wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Wróblew w 2019 roku”, 

❖ ku końcowi dobiegają budowy przydomowych oczyszczalni ścieków – pracownicy 
urzędu dokonają kontroli wykonania w/w zadań objętych dotacją. 

❖ Decyzją Rady Gminy Wróblew wypracowaną podczas komisji w dniu 13.11.2019r. 
tzw. „sołtysówki” zostaną sprzedane. Sprzedaż nastąpi w drodze przetargu. 

❖ Gmina złożyła wniosek do WFOŚiGW o umorzenie pożyczek (budowa PSZOKU 
i modernizacja SUW), w związku z planowaną budową kotłowni gazowej w Urzędzie 
Gminy Wróblew, 

❖ 22.11. – otwarcie ofert w przetargu dot. budowy instalacji Odnawialnych Źródeł 
Energii na terenie Gminy Wróblew. 

❖ 28.11. – otwarcie ofert w przetargu dot. przebudowy drogi gminnej w miejscowości 
Kościerzyn – realizacja zadania będzie zależna od kwoty przetargu i przyznania 
dofinansowania (obecnie zadanie jest na liście rezerwowej). Gmina jeszcze raz 
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złożyła wniosek o dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych – 
rozstrzygnięcie w lipcu 2020r. 

- poprosił Pana Przemysława Marchwickiego – pracownika urzędu ds. rolnictwa 
o przedstawienie wyników pracy komisji ds. szacowania szkód powstałych 
w gospodarstwach rolnych na skutek tegorocznej suszy na terenie gminy Wróblew. 
 
W trakcie przedstawiania przez Wójta Gminy informacji z działalności międzysesyjnej, 
na sesję przybył Radny Jarosław Janiak (15 minut spóźnienia). 
 
Przewodniczący Rady Gminy 

- zapytał, czy są pytania do przedstawionej informacji. 
Nie zgłoszono. 
Informację przyjęto bez uwag. 
 
Przewodniczący Rady Gminy 

- oddał głos Panu Przemysławowi Marchwickiemu. 
Pan Przemysław Marchwicki – Pracownik Urzędu Gminy Wróblew 

- przedstawił informację nt. szacowania szkód w gospodarstwach rolnych na terenie gm. 
Wróblew na skutek suszy. Szczegółowo omówił instrukcję, dostępną na stronie 
Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, określającą zasady, jakimi powinny 
kierować się gminne komisje przy szacowaniu szkód w uprawach. 
- zaproponował, aby w przyszłości w skład komisji gminnej szacującej straty  wchodziły 
dodatkowo osoby z zewnątrz np. w postaci 1 sołtysa i 1 radnego.  
Przewodniczący Rady Gminy 

- poprosił o umieszczenie na stronie internetowej gminy linku do w/w instrukcji. 
Wójt Gminy 

- podziękował Panu Przemysławowi Marchwickiemu za przygotowaną informacją. 
Zwrócił uwagę na trudność tematu. Podziękował Komisji ds. szacowania szkód za ich 
pracę. Wyraził nadzieję na zmianę zasad przyjmowania wniosków przy szacowaniu 
szkód, wnioski powinny być składane w biurach Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa, bez pośrednictwa urzędów gmin. 
Radny Piotr Łuczak 

- nie zgodził się z działaniami komisji ds. szacowania szkód, zgłosił swoje zastrzeżenia 
w przedmiotowej sprawie. 
Przewodniczący Rady Gminy 

- poinformował, iż kontynuacja dyskusji w powyższej sprawie może odbyć się w dalszej 
części sesji w punkcie 5. Zapytania i wolne wnioski. 
 
Ad.3.  
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 

a) zmian w  budżecie Gminy Wróblew na 2019 rok 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Wróblew na lata 2019-2024 

Wójt Gminy 

- omówił proponowane zmiany w tegorocznym budżecie i Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy na lata 2019-2024. 
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Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. 
Budżetu i Gospodarki pozytywnych opinii Komisji o w/w projektach uchwał, odczytał 
nazwę projektu uchwały a) (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 

Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecny – 1 radny 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 

Roman Banaś, Kamila Banasiak, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, 
Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta Wojtysiak 

Nieobecny (1) 

Sylwester Tomczyk 

Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

Przewodniczący Rady Gminy  
- odczytał nazwę projektu uchwały b) (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 

Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecny – 1 radny 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 

Roman Banaś, Kamila Banasiak, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, 
Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta Wojtysiak 

Nieobecny (1) 

Sylwester Tomczyk 

Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Wójt Gminy 

- omówił projekty w/w uchwał podatkowych. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. 
Budżetu i Gospodarki pozytywnych opinii Komisji o w/w projektach uchwał, odczytał 
nazwę projektu uchwały c) (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 



 6 

Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecny – 1 radny 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 

Roman Banaś, Kamila Banasiak, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, 
Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta Wojtysiak 

Nieobecny (1) 

Sylwester Tomczyk 

Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  
- odczytał nazwę projektu uchwały d) (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 

Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecny – 1 radny 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 

Roman Banaś, Kamila Banasiak, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, 
Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta Wojtysiak 

Nieobecny (1) 

Sylwester Tomczyk 

Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy 

- zarządził 10 minutową przerwę. 
 

PRZERWA 

Przewodniczący Rady Gminy 

- wznowił obrady. 
 

e) ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 
pożarnych z terenu gminy Wróblew za udział w działaniach ratowniczych 
i szkoleniach pożarniczych 

Wójt Gminy 

- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. 
Budżetu i Gospodarki pozytywnej opinii Komisji o projekcie uchwały, odczytał nazwę 
projektu uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 

Głosowało za - 14 radnych 
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Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecny – 1 radny 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 

Roman Banaś, Kamila Banasiak, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, 
Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta Wojtysiak 

Nieobecny (1) 

Sylwester Tomczyk 

Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

f) uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 
Zasobem Gminy Wróblew na lata 2020-2024 

Wójt Gminy 

- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Małgorzatę Przybylską – Przewodniczącą Komisji ds. 
Społecznych i Oświaty pozytywnej opinii Komisji o projekcie uchwały, odczytał nazwę 
projektu uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 

Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecny – 1 radny 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 

Roman Banaś, Kamila Banasiak, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, 
Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta Wojtysiak 

Nieobecny (1) 

Sylwester Tomczyk 

Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

g) aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wróblew” 

 

Wójt Gminy 

- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 

Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecny – 1 radny 

 

Wyniki imienne: 
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Za (14) 

Roman Banaś, Kamila Banasiak, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, 
Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta Wojtysiak 

Nieobecny (1) 

Sylwester Tomczyk 

Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

h) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego 

Pani Krystyna Kopytek – Kierownik Gminnego Ośrodka Kultury we Wróblewie 

- omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu 
i Gospodarki pozytywnej opinii Komisji o projekcie uchwały, odczytał nazwę projektu 
uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 

Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecny – 1 radny 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 

Roman Banaś, Kamila Banasiak, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna 
Kulczyńska, Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, 
Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta Wojtysiak 

Nieobecny (1) 

Sylwester Tomczyk 

Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Ad. 4. 
Interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy 

- odczytał: 
• odpowiedzi na interpelacje złożone podczas poprzednich sesji (zał. 

do protokołu), 
• interpelację Radnej Pani Kamili Banasiak z dnia 13.11.2019r. ws. montażu lustra 

drogowego w m. Rowy. 
- oddał głos Radnym w celu zgłaszania wniosków i interpelacji. 
Radna Karolina Kulesza 

- złożyła interpelacje ws: 
• progu zwalniającego w m. Dąbrówka, 
• poprawy drogi prowadzącej do posesji  od nr 29 do nr 31 w m. Dąbrówka, 
• zagospodarowania infrastrukturalnego w Ocinie od posesji nr 60A - 62B, 
• zabezpieczenia przestrzeni pomiędzy szczeblami w barierce przy stawie w m. 

Ocin. 
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Radny Jarosław Janiak 

- wnioskował o: 
•  usunięcie zakrzaczeń rosnących w pasie drogi powiatowej nr 1719E na odcinku 

Sędzice-Słomków Suchy, 
• wymianę barierki koło stawu w Inczewie. 

Radna Krystyna Kędzia 

- złożyła interpelację ws. usunięcia zagłębienia na chodniku i uzupełnienia ubytku przy 
przejściu dla pieszych na wysokości cmentarza przy drodze powiatowej nr 1721E w m. 
Wągłczew. 
 
Ad. 5. 
Zapytania i wolne wnioski. 
Pani Maria Strózik – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej we Wróblewie 
- zaprosiła na uroczystość 70-lecia Gminnej Biblioteki Publicznej we Wróblewie, która 
odbędzie się 10 grudnia 2019r. o godz. 16.00. 
Pani Katarzyna Jackowska – Sołtys Sołectwa Słomków Suchy 
- odniosła się do wypowiedzi Radnego Piotra Łuczaka dot. uwag do pracy komisji – 
Komisja swoją pracę dot. szacowania strat musi opierać o wyniki badań przekazywane  
przez Instytut Badań Meteorologicznych w Puławach. Niestety, zgodnie z nimi susza 
w różnym stopniu dotknęła teren gm. Wróblew. Poruszyła inny aspekt - braku środków 
finansowych na wypłatę pomocy finansowej dla rolników, w których gospodarstwach 
stwierdzono suszę. 
- poprosiła o wystąpienie do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska oraz 
Polskich Kolei Państwowych z petycją i zapytaniem dot. składowanych na rampie 
w Słomkowie Suchym (Stacja Sędzice) zużytych podkładów kolejowych, które stwarzają 
ogromne zagrożenie dla upraw i zdrowia mieszkańców. 
Pani Dariusz Świniarski – Sołtys Sołectwa Kościerzyn 

- zapytał o termin montażu dodatkowych lamp w m. Kościerzyn. 
Przewodniczący Rady Gminy 

- przedstawił informacje: 
• Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi nt. analizy oświadczeń majątkowych 

Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady, 
• Naczelnika Urzędu Skarbowego Sieradzu nt. analizy oświadczeń majątkowych 

Radnych Gminy Wróblew. 
Wójt Gminy 

- odpowiedział na powyższe wnioski Sołtysów.   
Przewodniczący Rady Gminy 

- podzielił się z uczestnikami sesji informacją, iż w jednej z gazet w dniu dzisiejszym 
pojawił się artykuł o pogarszającej się kondycji samorządów podstawowego szczebla 
w związku z wprowadzoną reformą szkolnictwa. Jako przykład podana jest sytuacja 
w gminie Zawidz. 
Wójt Gminy 

- przedstawił swoje stanowisko nt. wprowadzonej reformy oświaty. Zwrócił uwagę 
na problemy samorządów ze spięciem budżetów. Podkreślił, iż zmianie musi ulec 
system finansowania oświaty. 
Pan Michał Wzgarda – Radny Powiatu Sieradzkiego 

- przedstawił swoje stanowisko ws. akcji – susza rolnicza 2019. 
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Ad. 6. 
Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy 

- zakończył obrady X Sesji Rady Gminy Wróblew. 
 

Protokołowała: Magdalena Karczmarek 

           Przewodniczący Rady Gminy 

                       (-) Andrzej Dawid 


